
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 11. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 308

Hvor lang tid forventer ministeren, at nyttigt sand fra sejlrenden ved Hirtshals Havn skal

gå tabt, fremfor at gøre nytte som en del af kystsikringen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rasmus Prehn (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Prehn@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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